
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d.13. januar (Virtuelt) 

Kl. 17.15 – 19.15  

 

Medlemmer: 

 

 

 

 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Sarah SB, Sarah elev, LST, MN og HSB, Per, Sebastian og 

Amir. 

 

 

Afbud: Sebastian, Julie og Amir 

 

Mødet afholdes på teams. 

Bordrunde  

 

 

 

Meddelelser fra  

• A  formanden  

• B  elevrådet 

• C  ledelsen:  

 

Vi er glade for at kunne fortælle, at bad og lys i idræt er 

i orden.  

Vi har indgået samarbejde med Relationskompagniet og 

har møde i Bilka d. 9.feb. vedr. adoption af 1. klasse. 

Bilka har erfaring med at adopterer skoleklasser og 

planlægger relevant besøg for aldersgruppen.  

• Corona fylder, som I nok fornemmer på omfanget af 

informationer på Aula forsat en del. Vi har poder på 

skolen og der udleveres selvtest til elever og ansatte. 

Det er ikke elevers ansvar, i forhold til tilsagn til test 

eller udlevering af selvtest. Det er lærernes ansvar, der 

kan dog være et slip i forhold til forældre der tilkender 

tilsagn og til vi som skoleregistrerer tilsagnet ” over 

natten”.  

• D  de forældrevalgte  

• E  medarbejderrepræsentanterne:  

SFO’en har været ramt af Corona på personaledelen, vi 

har gjort brug af de faste vikarer. 

SFO’en planlægger MGP – og forventer at kunne 

afholde MGP med forældrebesøg. 

Skal ansætte ny leder, ansættelsesrunde er forestående.  

 

  



Beslutningspunkter 

Beslutning: 

 

 

Skolefoto (se bilag fra Jytte) 

Hvilket firma ønsker SB vi skal benytte til fremtidige 

skolefoto? 

 

Storkefoto blev valgt til fremtidig samarbejdspartner. 

 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Orientering og drøftelse Gennemgang af kvalitetsrapporter, (bilag kommer snarest). 

Kvalitetsrapport er reduceret i indeværende år, grundet corona –  

Fokus er reduceret til trivsel og overgangen til 

ungdomsuddannelse. 

S: Vi er udfordret i forhold til et presset specialområde, som 

også ses på landsplan. 

Fordel hvis der var en forældrerepræsentant fra S  i SB. 

Generelt er trivselsmålingen for Arena fornuftig. Vi kan se, at vi 

skal have fokus på elever der kan føle sig alene i skolen. Der er 

en lille smule forskel på 0.-3.kl og 4. -9. kl. 

I udskolingen skal vi kigge lidt på elevernes oplevelse af egen 

læring. 

I forhold til overgang til uddannelse efter endt skolegang på 

Arena, ser det rigtig fornuftigt ud. Elever fra Arena går direkte 

til uddannelse, vi har mulighed for at følge eleverne i 15 mdr. 

efter 9. kl. og her ses det samme billede med at vores elever 

forsat er i uddannelse.  

 

Orientering og drøftelse 

 

Valg til skolebestyrelsen, procedure mm. dd. – Iflg. 

styrelsesvedtægten skal SB valget være afsluttet 31.3.22 

Vi afventer procesplan fra Center for skoler.  

Der vil være lokal selvbestemmelse i forhold til en toårig eller 

fireårig periode, ligeså om der skal være 5 eller 7 forældrevalgte 

medlemmer. 

Kan være at der på Skolerådsmøde kan drøftes gode ideer til at 

erhverve forældre-medlemmer. 

Orientering og drøftelse Skolestrategi 

Det var ikke muligt at afholde møde i dec – mange gode 

Coronagrunde – vi forsætter. Formålet er at drøfte hvilke ønsker 

SB har for Arena. 

Orientering og drøftelse 

 

Bestyrelsens årshjul. Beslutningsmøder, ArenaNyt, Milepæle 

mm. 

Udgivet Arenanyt 



Martin præsenterer årshjul (skema) gennemgås, aftales at 

dokumentet følger SB møder.  

 

Orientering og drøftelse Lejrskoler under Corona 

Pt. er 5. og 7. kl. i gang med planlægning af lejrskoler i 

kommende forår. 

Det forventes også at udskolingens fest afholdes som tidligere. 

Orientering og drøftelse 

 

Økonomi: 

Overordnet forventning til 2022, hvad er der af ”frirum” i en 

skoleøkonomi og hvordan sammensættes budgettet. 

 

4% af skolebudgettet er ikke bundet af kommunale 

beslutninger, men giver muligheder for egne prioriteringer – 

eks. lejrskoler og ekstra faglige indsatser 

S-klassernes økonomi er forsat svært at planlægge, grundet elev 

til og fragang.  

Opmærksomme på at vi i år, ikke har flere elevpuljepenge. 

Forventer et endeligt budget for 22 i april/maj måned. 

Eventuelt  

 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

  

 Næste SB møde er 3. marts 

 


